



【东莞】龍潛学校诚邀您的加入

发布人：花开 发布时间：2019年11月1日



龍潛学校是由一群热爱生活、热衷教育和努力推动家庭与社区和谐发展的成人一起创建的，以鲁道夫·施泰纳提出的“怀着崇敬接纳孩子，带着爱教育他们，护送他们踏上自由之路”为基本教育理念，以发展中的儿童为所有教育实践的根本，综合吸收国内外生动有效的教学方法，努力在中国文化的土壤上实践一种促进头、心、手平衡发展的健康教育。

图文投递：东莞市黄江龍潛学校

招聘岗位（9个岗位，10人）

- 高中数学1名
- 高中文史1名



- 高中英语1名
- 初高中美术老师1名
- 高中班导师1名
- 初高中生化老师1名
- 体育老师1名
- 小初英语老师1名
- 幼儿园主班储备老师2名

Jobs: 9 positions, 10people

- A Highschool Math Teacher
- A Highschool Literature and History Teacher
- A High School English Teacher
- A Junior and High School Art Teacher
- A High School Class Mentor
- A High School Biochemistry Teacher
- A PE Teacher
- A Primary and Junior School English Teacher
- Three Future Main Lesson Teachers
- An Administrative Teacher
- An Education Administration
- A Kindergarten Principle
- Two Kindergarten Future Main Class Teachers

岗位要求

- 爱孩子，热爱教育，喜欢华德福教育理念。
- 英语、数学、文史、美术、体育科目老师及校医6个岗位，需要专业对口；若非本专业，须同类岗位三年以上工作经验。
- 小学主课及幼儿园主班储备老师需要已经完成相应的培训课程。



Jobdescription

- Love children and have passion on education, being fond of waldorf education theory.
- Specialty is required with the following position: English teacher, Math teacher, literature and history teacher, music teacher, PE teacher or at least three years equivalent working experience.
- Primary and kindergarten reserve main lesson teachers should have finished corresponding training course.

联系方式

- 学校邮箱 : longqianedu@qq.com
- Contact email: longqianedu@qq.com
- 联系人 : 梧桐老师 18033489556
- Contact: Teacher Wutong longqianedu@qq.com

长按下面二维码获取龍潛求职申请表



学校简介

School Introduction

东莞市黄江龍潛学校于2007年创始于深圳，于2017年9月搬迁至东莞黄江长龙社区。她座落在美丽的山谷中，环境清新怡人。

Dongguan Huang Jiang Long Qian Steiner School was founded in Shenzhen



in 2007, moving to Chang Long village community of Dongguan Huang Jiang in September 2017. It is located in a beautiful valley, surrounded by a fresh and joyful environment. It has kindergarden, primary school, high school as well as a living community.

本校官方名称 – 东莞市黄江龍潛学校，英文名称 Dongguan Huang Jiang Long Qian Steiner School，包括幼儿部、小学部、高中部。配套有微型社区。

学校定位

School Positioning

龍潛学校是由一群热爱生活、热衷教育和努力推动家庭与社区和谐发展的成人一起创建的，以鲁道夫·施泰纳提出的“怀着崇敬接纳孩子，带着爱教育他们，护送他们踏上自由之路”为基本教育理念，以发展中的儿童为所有教育实践的根本，综合吸收国内外生动有效的教学方法，努力在中国文化的土壤上实践一种促进头、心、手平衡发展的健康教育。

Long Qian Steiner School was founded by a group of people, who love their life, showing keen interests with education and striving to push forward the harmonious development of families and community. They follow the basic education theory of Rudolf Steiner, "Admit children with respect, educate them with love and escort them on the road to freedom." They carry out all the education practice with the developing-children fundamentals, applying vivid and effective teaching methods both from overseas and domestic, striving to practice a healthy education with the balance development of head, heart and body in Chinese culture.

办学基本原则

Basic Principles of School Running



龍潛学校办学基本原则是保证龍潛教育精神和品质的根本保障，可以称为“龍潛基本法”，它不会随着办学人的变更而变更，不可动摇，不可随意改变。所有参与到学校中来者，须在此方面达成共识，否则，可以退出。

Basic Principles of school running of Long Qian Steiner school is the essential guarantee to assure the Long Qian education spirit and quality, which may be called as “Long Qian Basic Law” . It will not be changed due to the change of founders, which can not be stirred and can ont be changed at will. Those who decide to involve, must reach an agreement on these principles, otherwise, they may quit.

1、华德福教育哲学思想 / Waldorf education philosophy

此乃当代及面向未来的教育应有的基本出发点。

This is the rightful essential starting point of the Contemporary and future education

2、非营利性 / Non-profit

保障教育的纯粹性。

To ensure the purity of education

3、合法化 / Legalization

保障教育的长期发展。

To ensure the long-term development of education

4、幼儿园到高中及培训中心一体化 / Integration from kindergarden to high school and training center

保障教育的完整性、可持续发展及运营的健康。

To ensure the integrity, sustainable development and operation health of education.



5、教师治校，家校共建，推进成人间合作 / faculty self-governing, co-construction between school and families, promote cooperation between adults

每一位参与其中的成人，其不懈努力自我成长是教育品质落地的终极保障。
The consistent efforts on self-development of every involving adult is the ultimate guarantee of the grounded education quality.

6、教师的四个基本原则 / Teachers' Four Principles

保障教师队伍品质的基本原则。 / To ensure fundamental principles of teachers' team quality

- 1) 教师必须是一个对所做的每一件事，无论大小，都具有主动精神的人；
1. The teacher must be a man of initiative in everything that he does, great and small;
- 2) 教师应该是一个对整个世界和人类充满兴趣的人；
2.The teacher should be one who is interested in the being of the whole world and of humanity.
- 3) 教师必须是一个对无论是思想中还是情感中的假象永不妥协的人；
3.The teacher must be one who never makes a compromise in his heart and mind with what is untrue.
- 4) 教师必须不断前进，杜绝陈旧而腐朽。
4.The teacher must never get stale or grow sour.

【投稿须知】想要投稿？想要发布招生、招聘、培训及工作坊信息[请进](#)